
Protokół Nr 26/13
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku

Rady Miejskiej w Sokółce
w dniu 10 kwietnia 2013 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 11.00, zakończono o 12.00.
Przewodniczył: Antoni Czaplejewicz -Przewodniczący Komisji Infrastruktury
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów

i Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp.
z 0.0.

4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Sokółka na lata 2013-2017.

5. Wolne wnioski.

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z 20 lutego 2013 r.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i
Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0.

przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej .
Radny J.Kazimierowicz zwrócił uwagę że Przewodniczący Rady wstawiając ten punkt do
porządku posiedzenia postąpił nieprawidłowo ze względu na to iż nie ma jeszcze
sprawozdania końcowego z działalności komisji doraźnej powołanej właśnie w tej sprawie.
Zgłosił wniosek o zdjęcie tego punktu z porządku obrad sesji.
Radny ISaciłowski poinformował, że było posiedzenie komisji wczoraj i został negatywnie
zaopiniowany przez członków komisji doraźnej.
Radny P.Kułakowski wyjaśnił, że to Przewodniczący Rady ustala porządek obrad biorąc pod
uwagę wnioski Burmistrza. Komisja doraźna nie miała pewnych dokumentów m.in. od
Burmistrza. Dodał, że zwracał uwagę na posiedzeniu komisji doraźnej aby nie przeciągać
podejmowania decyzji w tej sprawie bo pracownicy w obu spółkach nie znają swojej
przyszłości. Nie wydaje mi się zasadne zdejmowanie tego punktu z porządku obrad sesji.



Radny J.Kazimierowicz powtórzył że nie powinien ten punkt być w porządku obrad sesji i
powinniśmy poczekać na opinię komisji doraźnej.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę że ocena komisji doraźnej nie jest wiążąca. Ani Burmistrz
ani Rada nie musi czekać na wnioski komisji. Sama komisja spotkała się zaledwie 3 razy co
jest karygodne.
Radny A.Czaplejewicz zwrócił uwagę że komisja doraźna pracowała na takimi dokumentami
jakie posiadała. Nie mieliśmy dostępnych dokumentów o które prosiliśmy.
Radny S.Sawicki powiedział, że dlaczego nikt z komisji nie przypominał Burmistrzowi o
dokumentów na które czekała komisja. Burmistrz tłumaczył się że bez podjęcia tej uchwały
nie można pewnych kroków podjąć. Ale komisja i radni chcą odpowiedzi na pytania tak jak,
gdzie siedziba, co z działka po MPEC-u i brakuje nam pewnych wizji.
Radny J.Saciłowski dodał, ze komisji chodziło tylko o uzyskanie dokumentów, które są
zawarte w uchwale o powołaniu komisji.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że cały czas komisja doraźna nie rozumiała do czego
została powołana. Komisja nic nie może narzucić, cały proces łączenia jest ściśle opisany w
Kodeksie Spółek Handlowych. Jeśli rada stwierdzi ze ma to pozostać tak jak do tej pory to nie
ma sensu podejmować dalszych kroków. Po to łączy się spółki żeby potencjał firmy był
większy.
Radny P.Kułakowski dodał, że jeśli chcemy cos naprawić to trzeba mieć wizje jak to ma
wyglądać. Burmistrz tego nie zrobił. Wcześniej taka wizje przedstawiał radny Sawicki, on
stworzył strukturę organizacyjną a to powinien zrobić Pan Burmistrz.
Radna J.Wysocka powiedział, że na dzień dzisiejszy to my wiemy ze obie spółki dobrze
prosperują. Po połączeniu pewnie będzie trzeba wybudować nowa siedzibę. Może po
połączeniu będzie dobrze a może źle tego nie wiemy a wyborcy nas rozlicza za podjęte
decyzje. Nie bierzemy pod uwagę pracowników obu spółek którzy to bardzo przeżywają.
Burmistrz S. Małachwiej dodał, że jeśli będzie ta struktura czy inna to i tak będą ludzie
pracować.
Radny A.Czpalejewicz zamknął dyskusję.
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 3 głosami "przecie" przy 2 "wstrzymujących się" zaopiniowali negatywnie projekt
uchwały.
Przewodniczący poddał wniosek radnego Kazimierowicza o postawienie wniosku na sesji o
zdjęcie tego punktu z porządku obrad sesji do momentu otrzymania opinii Komisji doraźnej.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "przeciw" przyjęła wniosek.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Sokółka na lata 2013-2017 przedstawił Zastępca Burmistrza
Piotr Bujwicki przedstawiając akutopoprawkę i wykreślenie zapisu w rozdziale 4 § 1 pkt. 4 .
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz ze zgłoszoną
autopoprawką·
Komisjajednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.5
Wolne wnioski.
W wolnych wnioskach Burmistrz Stanisław Małachwiej przedstawił komisji projekt uchwały
w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w projekcie uchwały w sprawie zmiany planu
zagospodarowania przestrzennego.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Komisja 3 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną.



Protokółowała
Joann Korzeniewska

Przewodniczył
Antoni Czaplejewicz


